
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 25. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 218
Mener ministeren, at oplagring af svinekød samt udvidelse af produktionen af
samme er den rigtige måde at skabe økonomisk, social og miljømæssig bæ-
redygtighed på i landbruget, og anerkender ministeren herunder, at en stig-
ning i produktionen af svin medfører en stigning i udledningen af drivhusgas-
ser og natur- og vandmiljøskadelige stoffer, samt at en nedgang i produktio-
nen medfører en stigning i priserne for svinekød, og en større produktion af
svin omvendt betyder en lavere pris med dårligere økonomi hos svinebønder
til følge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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